
Zápisč. 6 z jedn áníškolské rady při zŠ vysočany
*d<**d<**d<******** *** **t< *** *** *** *** ** *** *** *** *** d<** d<** *** t<** *** *

Dne 2] . 5.2020 v 15:l5 hodin se uskutečnilo 6. zasedání školské radypři ZŠ Vysočany,
kterého se zúčastnili:

Mgr. Soňa Švrčinová - zástupce pedagogických pracorrníků

'Ing. Lenka Sedláková - zástupce ňzovatele školy
Marek Šmíd _ zástupce zákonrtých zástupciu žáktl
Mgr. Jana Sehnalová - host

Program jednání:
1) Zahájení
2) Finanční vypořádání dotací k částečné úhradě naprovoz zarok2Dl9
3) Různé

Ad 1. Zahájení
Mgr. Soňa Švrčinová přivítala všechny přítomné a přečetla program zasedátti.

Ad2. Finanční vypořádání dotací k částečné úhradě na provoz zarok2019
Předsedkyní školské rady seznámila členy rady s tímto dokumentem. Členové neměli dotazy
ani připomínky.
Dokument byl schválen všemi členy.

Ad 3. Různé
Členové školské rady diskutovali narizná témata týkajícich se ZŠ Vysočany.
Paní Švrčinová informovala o provozu školy po skončené karanténě. Do konce školního roku
se učitelé školy soustředína vzdě|ávaci oblast, aby byly splněny stanovené ýstupy.
Paní ředitelka podala informaci o počtu Žák.ův následujícím ško|ním roce.
Zástupce rodičů pan Šmíd nevznesl žádný dotazani připomínku zřaďrodičů na práci školy.
Paní Sedláková a pan Šmid diskutovali o podpoře obecního úřadu Vysočany základniškole .

Hovořili o zájmu obce, aby škola byla navštěvovaná vysočanskými dětmi a aby rodiče
využili možnost základního vzdělániv místě bydliště.
Po vyčerpání všech témat předsedkynějednání školské rady ukončila.

Marek Šmíd

Ve Vysočan ech: 27 .5.2020
Zapsala: Mgr. Soňa Švrčinová
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